
                                  
 
 
Uppföljningsenkät INFO-mötet 11 – 12 augusti 2018. 
 
Kära deltagare i informationsmötet 2018 på Tre Rosors Konferens & Pensionat i Rosersberg! 
 
Här nedan följer ett antal frågor som rör deltagandet i informationsmötet 2018. Vänligen ta upp 
detta på ett VU-möte och skicka tillbaka era svar senast 31 oktober 2018, så att en sammanställning 
av svaren kan göras till rådsårsmötet i november 2018.  
Precis som under förra året och några år tidigare har två deltagare betalat full avgift och övriga 
deltagares avgift har subventionerats med hälften av SIWR efter beslut på rådsmöte. Är detta ett bra 
sätt att uppmuntra och aktivera distriktets verkställande utskott? Bör pengarna användas på ett 
annat sätt? Skall Innehållet på INFO-mötet förändras eller är innehållet relevant? Skall vi i framtiden 
se till att få en relevant föreläsning inom något område? 
 
I år hade vi förutom grupperna som träffades inom sin egen funktion på lördagen och grupperna på 
söndagen för att diskutera vad vi vill fokusera på och arbeta med inför året även en power point 
presentation av hjälpprojekten, från Convention samt en redogörelse av vår roll inom FN och NGO. 
Diskussion fördes även om vilket Internationellt projekt vi skall ha under de tre kommande åren. 
På kvällen hade vi under middagen en trubadur som underhöll oss med sånger av bland annat 
Bellman.  
 
Det är viktigt att alla funderingar måste kunna diskuteras och lyftas fram. 
Tacksam för era kloka tankar och synpunkter. 
Här nedan följer frågorna. 
Varma IW-hälsningar 
Pia Elmgren 
Rådspresident 2018-2019 
 
 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
   
Vänligen fyll i och skicka till pia.elmgren@gmail.com  före 31 oktober 2018. 
  

Svar från Distrikt……………………. 
 
D ……… hade ………. deltagare på informationsmötet i Rosersberg. 
 

1. Var det bra att flera representanter deltog i informationsmötet? 
Svar: 
 
 

2. Var ni tillräckligt många eller borde fler ha varit med och i så fall vilka? 
Svar: 

mailto:iawyndhamn@gmail.com


 
 
 

3. Om alla i VU inte deltog, berodde det på ekonomisks skäl eller något annat? 
Svar: 
 
 

4. Endast två betalar fullt pris för deltagande och övriga halv avgift. Var det en 
förutsättning för att skicka fler deltagare? 

Svar: 
 
 
 

5. Är det ett bra sätt att använda SIWR pengar genom att subventionera avgiften? 
Svar: 
 
 
 

6. Saknades något på programmet? I så fall vad? 
Svar: 
 
 

7. Vilka förväntningar hade ni inför INFO-mötet? 
Svar: 
 
 
 

8. Andra förslag och/eller synpunkter? 
Svar: 
 
 
 

9. Informationsmötet var förlagt till Tre Rosors Konferens & Pensionat för tredje året i 
rad. Fungerade det bra med kommunikationerna dit? Var lokalerna ändamålsenliga 
för mötet? 

Svar: 
 
 
 
 


